
Očkování dětí proti covidu je zločin. Prosadil
ho osobně Válek, ignoroval nesouhlas SÚKLu
- CZ24 News | 30. prosince 2022

ČESKO: Covidové vakcinační dogma se sype jako domeček z karet každým dnem více a
rychleji. Zatímco se chystají první soudy postihující covidové lži a podvody, jsou injekcemi
ohroženy další skupiny obyvatel. Bez důkazů o účinnosti, bez zhodnocení rizika a benefitů.

U nás se rozhodl položit hlavu na špalek ministr Vlastimil Válek, který schválil boostery pro dětí
12+ navzdory odmítavému stanovisku Státního úřadu pro kontrolu léčiv, které další
očkování proti covidu nedoporučilo. Jak se zdá z uniklých dokumentů, rozhoduje ve skutečnosti
o očkování Roman Chlíbek. Přestože nemá oficiálně politickou pravomoc a především žádnou
odpovědnost.

Vládní představitelé hazardují se zdravím dětí.
Státní ústav pro kontrolu léčiv (SÚKL) odmítl povolit plošnou vakcinaci náctiletých proti onemocnění
COVID-19. A odmítli ji povolit i sami úředníci ministerstva zdravotnictví. Za požadavkem očkovat děti
od dvanácti let posilujícími dávkami mRNA vakcín společnosti Pfizer/BioNTech tak stojí osobně sám
ministr zdravotnictví Vlastimil Válek, původní profesí radiodiagnostik.

„Ve chvíli, kdy nejsme schopni říct, že tu převažuje benefit nad rizikem, tak to
nemůžeme pro ty děti doporučit. A to přesně byla takhle situace. Není dostatek informací
o tom, že pokud se této věkové skupině podá boostovací vakcína, tak tam převáží
prospěch nad rizikem.“
Irena Storová, šéfka Státního ústavu pro kontrolu léčiv (SÚKL)

Dosud tajné zápisy Centrálního řídícího týmu ukazují, že za posilující vakcíny Pfizer/BioNtech dětem
lobboval Roman Chlíbek, předseda vakcinologické společnosti. Spolku, který ovšem za svá
rozhodnutí nenese žádnou odpovědnost. Vakcinaci dětí projednával Centrální řídící tým začátkem
letošního roku. V zápisu ze dne 11. ledna 2022 se uvádí: „Důležité apelovat na třetí posilující dávku
očkování. Dle prof. Chlíbka a dostupných dat je vakcína funkční proti omicronu také u dětí…“

Ministerstvo rozhodlo bez důkazů a dat.
Žádná data o prospěšnosti tohoto plošného očkování ve spisu ministerstva však nejsou – neexistují.
Ministerstvo tedy nedisponuje ani důkazy o tom, že jsou posilující dávky vakcín pro děti bezpečné.
Přesto, jak zápis z 11. ledna uvádí, Roman Chlíbek vakcinaci dětí prosazoval. Citace ze zmíněného
zápisu: „Posilující dávka u dětí 12+ let – prof. Chlíbek bude navrhovat umožnění boostru vakcínou
Comirnaty“.

Den poté, 13. ledna, obdrželo ministerstvo zdravotnictví nejdůležitější stanovisko bezpečnostního
regulátora Státního ústavu pro kontrolu léčiv. Na rozdíl od doporučení Romana Chlíbka a
vakcinologické společnosti je v něm napsáno jasné „NE“ posilujícím dávkám dětem ve věku 12+.

Podle zákona o léčivech sice takový krok proti SÚKLu ministr zdravotnictví udělat může, avšak měl
by jasně prokázat a jasně doložit, že disponuje informacemi, ke kterým se Státní ústav pro kontrolu
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léčiv při svém hodnocení vakcíny nedostal. Tedy Vlastimil Válek a jeho podřízení by měli ve vydaném
rozhodnutí o povolení vakcinace výslovně uvést, že na ministerstvu mají odborná data a důkazy o
prospěšnosti, zejména pak o bezpečnosti plošné vakcinace dětí 3. dávkou Comirnaty od
farmaceutické společnosti Pfizer/BioNTech. Žádné takové zdůvodnění v něm však není. Je v něm
pouze uvedeno, že se ministerstvo opřelo o doporučení České vakcinolvogické společnosti. Jenže ani
v samotném doporučení vakcinolvogické společnosti risk/benefit analýzy vakcinace posilujícími
dávkami dětí Pfizer/Biontech nejsou. Chlíbek přitom nyní lobuje lobbuje za vakcinaci dětí ve věku 6
měsíců až 5 let.

Doporučovat covid očkování dětem je zločin.
Farmaceutička a ekonomka Pynelopi Cimprichová, která pracovala ve farmaceutických firmách i
na Ministerstvu zdravotnictví, v rozhovoru pro Inovaci Republiky z počátku roku 2022.

00:00 02:21 Jakou má praxi v oblasti farmaceutického průmyslu?
02:21 05:25 Jaké má zkušenosti s prací ve farmaceutické firmě?
05:25 07:44 Jaké má zkušenosti z práce na Ministerstvu zdravotnictví ČR?
07:44 16:07 Jaký má názor na propojení ekonomiky, politiky a odborných organizací?
16:07 19:30 Jakou mediální informaci pokládá za naprosté selhání?
19:30 23:12 Co to znamená koronavirus?
23:12 26:51 Jaký má názor na komunikaci bezinfekčností?
26:51 28:38 S jakými daty pracuje?
28:38 33:45 Jak pohlíží na rozdělení společnosti?

Proč neznáme dlouhodobé dopady? Jak očkování ohrožuje děti? Proč se nesmělo léčit? Proč se
nesmělo pitvat? Proč je potřeba sledovat data? Proč je potřeba vyhodnotit celou situaci? Proč se
dehonestovalo za jiný názor?

Pojďme to už skončit a chovat se normálně.
Ráda bych požádala o zhodnocení všeho, co dodnes bylo. Mělo by se zhodnotit, jak jsou na tom nyní
lidé zdravotně. Nyní jde o spoustu dalších onemocnění, které se objevují. Nejvíce mě to trápí kvůli
dětem.

Politikům vyčítám, že se obklopují jen takovými lidmi, kteří dělají jen to, co oni chtějí. Situace se mi
nelíbila od začátku. Když by chtěli skutečně situaci řešit, tak dají prostor všem. Bohužel prostor
všem nedávají. Pokud mohu o něco požádat, tak bych se přimlouvala za zhodnocení toho všeho, co se
dělo. Měli bychom vzít data, abychom viděli, jak na tom populace nyní je, ať už jsou očkovaní či
neočkovaní.

Pojďme to už skončit. Pojďme si uvědomit, že jsme tady podobné případy v historii měli. Pojďme něco
udělat. Přestaňme si něco vyčítat. Nyní je potřeba zhodnotit, co se děje, jak se to děje a zastavme
současný proces. Pracujme normálním medicínským způsobem, tak jak bychom měli.

Jaké má zkušenosti ze státní správy? Jaké má zkušenosti z farmaceutické firmy? Jak funguji
farmaceutické firmy? Jak jsou uváděny na trh nová léčiva? Jaký vliv mají na situaci media? Jaké jsou
znalosti současných nežádoucí účinků? Jaký je názor na očkování dětí? Jaký je názor na očkování
těhotných žen?

Ing. Mgr. Pynelopi Cimprichová je rodilá Ostravačka s řeckými kořeny. Její rodiče přišli do
Československa z Řecka, odkud je vyhnala krvavá občanská válka. Nepadli ale na kolena, nebědovali
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nad svým krušným údělem. Žije v Ostravě, kde vychovala dva syny. Svůj čas dělí mezi Prahu, kde
podniká a Ostravu – Porubu, kde má trvalý pobyt. Vystudovala farmacii na Univerzitě Komenského v
Bratislavě a Podnikohospodářskou fakultu na Vysoké škole ekonomické v Praze. Pracovala na
Ministerstvu zdravotnictví, kde se starala o ceny a úhrady léčiv v ČR. Mnoho let vede vlastní firmu,
která se zaměřuje na dokumentaci a administrativu léčiv, zdravotnických potřeb a doplňků stravy.
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